
FORSLAG 5: Anvendelse af midler til gartner omkring foreningshuset 

Der har i de senere år været anvendt cirka 5.000kr årligt på en gartner der har vedligeholdt grunden 
omkring foreningshuset.  

 

Bestyrelsen vurderede sidste år, at det ikke var noget vi ville bruge penge på, men vil gerne bede 
generalforsamlingen give udtryk for om man ønsker dette arbejde udført fremover.  

 

Forslaget er dermed som følger:  

Skal vi fremover anvende op til 5.000kr på en gartner for at passe grunden omkring foreningshuset?  

 

 

Bestyrelsen.  


